



1000



九  
甲  
文  
庫



Handwritten text in a cursive script, likely a list or account, written in dark ink on aged paper. The text is arranged in approximately 12 horizontal lines, starting from the top left and moving downwards. The script is dense and difficult to decipher due to its cursive nature and fading.

Handwritten text in a cursive script, possibly a signature or a date, located in the lower right quadrant of the page. The text is written in dark ink and is somewhat obscured by the texture of the paper.





المستوفى من المرفوع والبرص وغيره  
في مرضه من السعال والربو والحمى  
والجذام والصداع والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب

المستوفى من المرفوع والبرص وغيره  
في مرضه من السعال والربو والحمى  
والجذام والصداع والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب  
الغشاء المخاطي والتهاب









بسم الله الرحمن الرحيم  
الحمد لله رب العالمين  
والصلاة والسلام على  
سيدنا محمد وآله الطيبين  
الطاهرين  
الذين هم خاتم النبيين  
مؤتممون  
والله اعلم  
بما يخفى  
عن  
العباد

الحمد لله رب العالمين  
والصلاة والسلام على  
سيدنا محمد وآله الطيبين  
الطاهرين  
الذين هم خاتم النبيين  
مؤتممون  
والله اعلم  
بما يخفى  
عن  
العباد

Handwritten text in Arabic script, likely a religious or philosophical treatise, written on the left page of an open manuscript. The text is arranged in approximately 11 horizontal lines, starting from the top left and moving downwards. The ink is dark brown or black on a light-colored parchment background.

Handwritten text in Arabic script, likely a religious or philosophical treatise, written on the right page of an open manuscript. The text is arranged in approximately 11 horizontal lines, starting from the top right and moving downwards. The ink is dark brown or black on a light-colored parchment background.

Handwritten text in Arabic script, likely a religious or philosophical treatise. The text is arranged in approximately 10 horizontal lines across the page.

Handwritten text in Arabic script, continuing the text from the previous page. The text is arranged in approximately 10 horizontal lines across the page.



بسم الله الرحمن الرحيم  
الحمد لله الذي هدانا لهذا  
الذي كنا لنهتدي لولا  
هداه لولاه سبحان  
الله العظيم  
الحمد لله الذي هدانا  
لهذا الذي كنا لنهتدي  
لولا هداه لولاه  
سبحان الله العظيم  
الحمد لله الذي هدانا  
لهذا الذي كنا لنهتدي  
لولا هداه لولاه  
سبحان الله العظيم  
الحمد لله الذي هدانا  
لهذا الذي كنا لنهتدي  
لولا هداه لولاه  
سبحان الله العظيم

الحمد لله الذي هدانا  
لهذا الذي كنا لنهتدي  
لولا هداه لولاه  
سبحان الله العظيم  
الحمد لله الذي هدانا  
لهذا الذي كنا لنهتدي  
لولا هداه لولاه  
سبحان الله العظيم  
الحمد لله الذي هدانا  
لهذا الذي كنا لنهتدي  
لولا هداه لولاه  
سبحان الله العظيم  
الحمد لله الذي هدانا  
لهذا الذي كنا لنهتدي  
لولا هداه لولاه  
سبحان الله العظيم

Handwritten text in Arabic script, consisting of approximately 14 lines of dense, cursive writing.



Handwritten text in Arabic script, continuing from the previous page, consisting of approximately 14 lines of dense, cursive writing.

بسم الله الرحمن الرحيم  
الحمد لله رب العالمين  
والصلاة والسلام على  
سيدنا محمد وآله الطيبين  
الطاهرين  
الذين هم خاتم النبيين  
مبشرين ونذيرين  
والذين هم أجمعين  
والذين هم خير البرية  
والذين هم خير الأمم  
والذين هم خير الأئمة  
والذين هم خير القادة  
والذين هم خير الحكماء  
والذين هم خير العلماء  
والذين هم خير الصالحين  
والذين هم خير السادة  
والذين هم خير الأوصياء  
والذين هم خير الخلفاء  
والذين هم خير الأئمة  
والذين هم خير القادة  
والذين هم خير الحكماء  
والذين هم خير العلماء  
والذين هم خير الصالحين  
والذين هم خير السادة  
والذين هم خير الأوصياء  
والذين هم خير الخلفاء

والذين هم خير القادة  
والذين هم خير الحكماء  
والذين هم خير العلماء  
والذين هم خير الصالحين  
والذين هم خير السادة  
والذين هم خير الأوصياء  
والذين هم خير الخلفاء  
والذين هم خير القادة  
والذين هم خير الحكماء  
والذين هم خير العلماء  
والذين هم خير الصالحين  
والذين هم خير السادة  
والذين هم خير الأوصياء  
والذين هم خير الخلفاء  
والذين هم خير القادة  
والذين هم خير الحكماء  
والذين هم خير العلماء  
والذين هم خير الصالحين  
والذين هم خير السادة  
والذين هم خير الأوصياء  
والذين هم خير الخلفاء



Handwritten text in Arabic script, consisting of approximately 12 lines of dense, cursive writing.

Handwritten text in Arabic script, consisting of approximately 12 lines of dense, cursive writing.











在の物類に於ては、其の年毎に其の  
一、二、三、四、五、六、七、八、九、十、  
十一、十二、十三、十四、十五、十六、十七、十八、十九、二十、  
二十一、二十二、二十三、二十四、二十五、二十六、二十七、二十八、二十九、三十、  
三十一、三十二、三十三、三十四、三十五、三十六、三十七、三十八、三十九、四十、  
四十一、四十二、四十三、四十四、四十五、四十六、四十七、四十八、四十九、五十、  
五十一、五十二、五十三、五十四、五十五、五十六、五十七、五十八、五十九、六十、  
六十一、六十二、六十三、六十四、六十五、六十六、六十七、六十八、六十九、七十、  
七十一、七十二、七十三、七十四、七十五、七十六、七十七、七十八、七十九、八十、  
八十一、八十二、八十三、八十四、八十五、八十六、八十七、八十八、八十九、九十、  
九十一、九十二、九十三、九十四、九十五、九十六、九十七、九十八、九十九、百、

百一、百二、百三、百四、百五、百六、百七、百八、百九、百十、  
百十一、百十二、百十三、百十四、百十五、百十六、百十七、百十八、百十九、百二十、  
百二十一、百二十二、百二十三、百二十四、百二十五、百二十六、百二十七、百二十八、百二十九、百三十、  
百三十一、百三十二、百三十三、百三十四、百三十五、百三十六、百三十七、百三十八、百三十九、百四十、  
百四十一、百四十二、百四十三、百四十四、百四十五、百四十六、百四十七、百四十八、百四十九、百五十、  
百五十一、百五十二、百五十三、百五十四、百五十五、百五十六、百五十七、百五十八、百五十九、百六十、  
百六十一、百六十二、百六十三、百六十四、百六十五、百六十六、百六十七、百六十八、百六十九、百七十、  
百七十一、百七十二、百七十三、百七十四、百七十五、百七十六、百七十七、百七十八、百七十九、百八十、  
百八十一、百八十二、百八十三、百八十四、百八十五、百八十六、百八十七、百八十八、百八十九、百九十、  
百九十一、百九十二、百九十三、百九十四、百九十五、百九十六、百九十七、百九十八、百九十九、百十、

Handwritten text in cursive script, likely a letter or document, covering the left page of the manuscript.

Handwritten text in cursive script, likely a letter or document, covering the right page of the manuscript.





Handwritten text in Arabic script, likely a religious or philosophical treatise. The text is arranged in approximately 12 horizontal lines across the page.

Handwritten text in Arabic script, continuing the text from the previous page. The text is arranged in approximately 12 horizontal lines across the page.

Handwritten text in Arabic script, consisting of approximately 10 lines of dense, cursive script.

Faint, ghostly handwritten text in Arabic script, appearing as bleed-through from the reverse side of the page.







